

MY LOVE • EDITION IV



Als Familienunternehmen in zweiter Generation fertigen wir unsere Kühnel-Trauringe in der Goldstadt Pforzheim - umweltschonend, nachhaltig und ohne Diamanten aus Konfliktgebieten.

Kühnel is a family business run by the second generation. Traditionally our wedding rings are 100% made in Germany - Environmentally friendly, sustainable and without conflict diamonds.

TRAURINGE 100% MADE IN GERMANY



100% made in GERMANY



Kühnel-Trauringe erhalten Sie in Gold, Silber, Platin und Palladium, in einer Vielzahl verschiedener Legierungen, Farben und deren Kombinationen.

Kühnel wedding rings are available in gold, silver, platinum and palladium, in a variety of different alloys, colours and combinations thereof.

[WWW.TRAURINGE-KUEHNEL.DE/EDITION4](http://WWW.TRAURINGE-KUEHNEL.DE/EDITION4)

MY LOVE • EDITION IV



729

730

[WWW.TRAURINGE-KUEHNEL.DE/EDITION4](http://WWW.TRAURINGE-KUEHNEL.DE/EDITION4)

Auf unserer Internetseite finden Sie sämtliche Kühnel-Trauringe mit tagesaktuellen Preisen. Konfigurieren Sie Ihre Trauring-Favoriten online und vereinbaren Sie einen Beratungstermin bei Ihrem Kühnel-Juwelier.

Visit our website and view all our wedding rings with daily prices. Find your favorite wedding rings online. To get further expert advice please fix an appointment with one of our jewellers nearby.

Bilder Brautpaar - © weeseeltheworld - fotolia.com | Rev. 0006

MY LOVE • EDITION IV



727

728

[WWW.TRAURINGE-KUEHNEL.DE](http://WWW.TRAURINGE-KUEHNEL.DE)



MY LOVE • EDITION IV



723

724



725

726

TRAURINGE VON KÜHNEL  
KÜHNEL WEDDING RINGS

Made in Pforzheim / Germany • Quality since 1959